

陳瑞祺(喇沙)書院
九龍何文田常和街四號
電話：二七一八一七五
傳真：二七六一五五零



CHAN SUI KI (LA SALLE) COLLEGE
4 SHEUNG WO STREET, HOMANTIN,
KOWLOON, HONG KONG.
TEL : 27118175
FAX : 27621550

Circular No. 22057

21st April, 2023

Dear Parents/ Guardians,

Feast Day of St John Baptist De La Salle

To celebrate the Feast Day of St John Baptist De La Salle, founder of the Institute of the Brothers of the Christian Schools and Patron Saint of all Teachers, the school is going to arrange the Founder's Feast Mass for staff and students on 11th May, 2023 and a discretionary holiday on 12th May, 2023. Details of the Founder's Feast Mass are as follows:

S1-S3 09:00 am – 10:20 am School Hall

S4-S5 10:40 am – 12:00 noon School Hall

Other classes will be conducted as usual according to the school timetable on 11th May, 2023.

For enquiries, please do not hesitate to contact the General Office at 2711 8175.

Yours faithfully,

Lee Ting Leung
Principal



陳瑞祺（喇沙）書院
九龍何文田常和街四號
電話：二七一一八一七五
傳真：二七六一一五五零



CHAN SUI KI (LA SALLE) COLLEGE
4 SHEUNG WO STREET, HOMANTIN,
KOWLOON, HONG KONG.
TEL : 27118175
FAX : 27621550

22057

敬啟者：

聖若翰喇沙日

聖若翰喇沙為基督學校修士會(喇沙會)創辦人及全球天主教教師的主保。本校將於 2023 年 5 月 11 日舉行喇沙日彌撒，並把 2023 年 5 月 12 日定為學校假期，慶祝「聖若翰喇沙日」。有關 2023 年 5 月 11 日喇沙日彌撒的詳情如下：

中一至中三	上午 09:00 至上午 10:20	學校禮堂
中四及中五	上午 10:40 至正午 12:00	學校禮堂

其他課節將依時間表如常進行。

如有疑問，歡迎致電校務處查詢(電話 27118175)。

此致
各家長

陳瑞祺（喇沙）書院校長
李丁亮 啟

2023 年 4 月 21 日